ASIA V. ASI



Pacific Surf Line Santa Barbara Whole Day Tou

出發日期:天天出發

DEPARTURE: EVERYDAY

行程特色/ HIGHLIGHTS:

(四人成團 / Min. 4 Pax)

- 暢遊聖塔芭芭拉,政府大樓,天主教會,迷人海岸及港口。
- 搭乘豪華AMTRAK火車,沿著加州太平洋海岸曲折盤桓北上,沿途海天 美景盡收眼底。
- Tour of Santa Barbara City, Catholic Church, Court House.
- Board Amtrak with their Pacific Surf Line along the Pacific coastal area to Santa Barbara

團號 CODE	大人 ADULT	小孩 CHILD	時間 TIME
SBT-1	\$75	\$70	8am - 7:30pm
Amt		Antra A	oan - 1.30pii

早晨出發,約一小時後抵達0XNARD火車站搭乘豪華AMTRAK火車(自費)沿著加州太平洋海岸曲折盤桓北上,沿途海天美景盡收眼底。抵達聖塔芭芭拉後,前往迷人港口,一邊享用海鮮午餐(自費),一邊欣賞港口優美的風景。餐後可以於港口附近的海產市場及商店區閒逛,或可乘坐渡輪(自費)穿梭於港口和對岸碼頭,迷人的景色和清新的海風,令你有遠離塵囂的感覺。下午前往被譽為全美國最美的政府大樓參觀,在此建於1929年的法院大樓頂樓更可360度瞰望海天一色的美景。之後驅車前往聖塔芭芭拉天主教會,此乃國家歷史地標,建於1786年,被稱為教會中的女王,石砌雙塔建築造型頗有女性色彩,是相當獨特的建築,也是加州最古老的歷史建築物之一。於傍晚返抵洛杉磯。

Leave Los Angeles in the morning to Oxnard California, then ride Amtrak's Pacific Surfliner (ticket not included) and enjoy the beautiful panoramic ocean view along the Pacific coast to Santa Barbara. Enjoy a leisurely stroll through the Harbor, visit souvenir shops and sea food market, or take a harbor cruise (fare not included). In the afternoon, visit the Santa Barbara Courthouse - built in 1929 - it is perhaps the most beautiful courthouse in the United States and attracts visitors from around the world. Then visit one of the oldest historical landmarks in California - the Santa Barbara Mission, established in 1786. Return to Los Angeles by approximately 7:30p.m.

費用不包括 / FARE EXCLUDES

※ 火車票\$20, 渡輪 \$6。 ※ Train ticket \$20, Water Taxi \$6

棕櫚泉單纜高空旋轉電纜車 工廠直鎖名店一日遊 Palm Springs Aerial Tram Ride-Desert Hills Factory Offices Tour

出發日期:天天出發

DEPARTURE: EVERYDAY

行程特色/HIGHLIGHTS:

(四人成團 / Min. 4 Pax)

- 乘坐被譽"世界工程八大奇景"之一,全球最長的單纜高空旋轉電纜車
- 130個世界著名品牌的DESERT HILLS工廠直銷名店。
- Tram Ride to top of San Jacinto Mt.; Desert Hills outlet shops at over 130 brand name stores.

団派しした	AN ADOL!	小 致 CHILD	미리터 LIME
PSO-1	\$75	\$70	8am - 6:00pm
	Q10		Scan G.Sephi

早上由洛杉磯出發,一個半小時的車程來到棕櫚泉,乘坐被譽為"世界工程八大奇景"之一、全球最長的單纜高空旋轉電纜車登上海拔8,516尺,猶如阿爾卑斯山的San Jacinto山頂賞雪和眺望棕櫚泉美景以及享用美式午餐(自費)。繼而前往匯聚了將近130個世界著名品牌的Desert Hills工廠直銷名店,在這裡享受諸如:Dior, Dolce & Gabbana, Giorgio Armani, Gucci, Jimmy Choo, Prada, Salvatore Ferragamo, YSL, Zegna, DKNY等各大品牌每天25%-70%不等的購物折扣。於傍晚6時左右返回洛杉磯。

Leave Los Angeles in the morning, 1.5 hours to Palm Springs. Take cable car (ticket not included) to the top of the San Jacinto Mountains, enjoy the breathtaking view of Palm Springs from an elevation of over 8,516 ft above sea level, and have lunch at Pine's Cafe. Then proceed to Desert Hill Factory Outlet. There are over 130 brand name stores like Dior, Dolce & Gabbana, Giorgio Armani, Gucci, Jimmy Choo, Prada, Salvatore Ferragamo, YSL, Zegna, DKNY, etc...... Every day there are 25% to 70% discounts offered at different stores. Arrive in Los Angeles at approximately 6:00 p.m.

費用不包括 / FARE EXCLUDE

- ※ 單纜高空旋轉電纜車的車票\$25(週一至週五)。
- Palm Springs Aerial Tram Ride \$25 (Mon Fri)